

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENT ON APPEAL

April 10, 2025

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has delivered its judgment in the following appeal. The Court invites you to read the [reasons for judgment](#) and the plain language summary called a [Case in Brief](#).

40839 His Majesty The King v. Jennifer Pan, David Mylvaganam, Daniel Chi-Kwong Wong and Lenford Crawford - and - Attorney General of Alberta (Ont.)
2025 SCC 12

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin and Moreau JJ.

The appeal and cross-appeals from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C66377, C66617, C67107, C67231, 2023 ONCA 362, dated May 19, 2023, heard on October 17, 2024, are dismissed. Karakatsanis and Martin JJ. dissent on the appeal.

JUGEMENT SUR APPEL

Le 10 avril 2025

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a rendu jugement dans l’appel suivant. La Cour vous invite à lire les [motifs de jugement](#) et le résumé en langage simple appelé [La cause en bref](#).

40839 Sa Majesté le Roi c. Jennifer Pan, David Mylvaganam, Daniel Chi-Kwong Wong et Lenford Crawford - et - Procureur général de l’Alberta (Ont.)
2025 CSC 12

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O’Bonsawin et Moreau

L’appel et les appels incidents interjetés contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C66377, C66617, C67107, C67231, 2023 ONCA 362, daté du 19 mai 2023, entendus le 17 octobre 2024, sont rejetés. Les juges Karakatsanis et Martin sont dissidentes quant à l’appel.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

Registry-greffe@scc-csc.ca

1-844-365-9662